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PROTOKÓŁ  NR 22/2006 

z posiedzenia 
Komisji  Edukacji  Rady Miasta Gdańska, 

które  odbyło  się 04  grudnia 2006r . 

Posiedzenie Komisja   rozpoczęła  o   godz.   godz.   13,30  (   w przerwie   sesji uroczystej    a 
roboczej) 

Obecność: 
Posiedzenie Komisja  odbyła  w  6osobowym składzie, wg  załączonej listy obecności, która 
stanowi załącznik  nr  1  do protokołu. 

Nieobecny : radny  Krzysztof  Wiecki 

Lista  osób pozostałych  uczestniczących   w posiedzeniu   Komisji  stanowi załącznik nr  2 
do protokołu. 

Piotr Gierszewski   przewodniczący  Komisji powitał wszystkich   obecnych: 
Przedstawił   z imienia  i nazwiska   przedstawicieli  miasta   oraz członków  tejże  Komisji, 

Następnie  przedstawił  porządek  posiedzenia, który  stanowi  załącznik nr  3  do protokołu, 
a do którego  nie zgłoszono uwag i  przyjęto   jednogłośnie    6 głosami za. 

Porządek  posiedzenia: 

1.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie 
uchwalenia budżetu  miasta Gdańska  na  rok 2006   druk nr 27 

2.  Opiniowanie    pr ojektu  uchwały  zmieniająca  Uchwałę  Rady  Miasta 
Gdańska  w  sprawie  wprowadzenia  regulaminu  przyznawania  i 
przekazywania  stypendiów  na    wyrównywanie    szans  edukacyjnych  w 
ramach projektu „ Stypendia dla    studentów zameldowanych w Gdańsku w 
roku akademickim 2006/2007   druk nr 5 

3.  Opiniowanie    pr ojektu    uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr 
LII/1781/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dni9a  29  czerwca  2006  roku, 
zmienionej  Uchwałą  Nr  LIV/1885/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia    31 
sierpnia  2006r.  w  sprawie  przyjęcia  „Regulaminu  udzielania  pomocy 
materialnej  o    charakterze  soscjlanyh      dla    uczniów  zamieszkałych    na 
terenie Gminy Miasta Gdańska w  roku  szkolnym 2006/2007    druk nr 9 

4.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w sprawie  ustanowienia zobowiązania w 
formie  weksla  In  blanco  wraz  z  deklaracją  wekslową  jako  zabezpieczenia 
prawidłowej  realizacji  Umowy  o  dofinansowaniu  projektu  „Stypendia  dla 
studentów zameldowanych w  Gdańsku  w roku akademickim 2006/2007” , 
realizowanego  w  ramach  Działania  2.2  Zintegrowanego    Programu 
Operacyjnego  Rozwoju    Regionalnego    „Wyrównywanie  szans 
edukacyjnych poprzez  programy stypendialne”    druk nr 10
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5.  Opiniowanie pr ojektu  uchwały w  sprawie ustanowienia  zobowiązania w 
formie  weksla  In  blanco  wraz  z  deklaracją  wekslową  jako  zabezpieczenia 
prawidłowej    realizacji Umowy o   dofinansowanie projektu „Stypendia   dla 
uczniów  szkół  ponad  gimnazjalnych  w  Gdańsku  w    roku  szkolnym 
2006/2007”  realizowanego    w  ramach  Działania  2.2  Zintegrowanego 
Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego    „Wyrównywanie  szans 
edukacyjnych poprzez programy stypendialne „   druk nr 11 

6.  Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja 

PUNKT   1 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie    zmiany    uchwały    w  sprawie 
uchwalenia budżetu  miasta Gdańska  na  rok 2006   druk nr 27 
 

Przedmiotowy  projekt  uchwały – w zakresie  działania komisji , który  stanowi załącznik  nr 
4  do protokołu, omówiła  Pani Teresa Blacharska   Dyrektor  Wydziału  Finansowego. 
Jest to  bardzo  duża korekta budżetu, bo zwiększa   się dochody  w budżecie o kwotę 33 mln 
zł, a  wydatki  zmniejsza  się  o 49 mln zł, w   konsekwencji  doprowadza to  do zmniejszenia 
deficytu    budżetowego    i  zmniejszenia  zapotrzebowania    na  kredyt,  przy    planowanym  na 
początek  roku w kwocie  205 mln zł.  Przewidywany  kredyt   wynosi  ok. 10 mln zł, który 
równoważy   budżet po stronie planu, ale  zakładamy  nawet  złotówki  kredytu. 

Piotr  Gierszewski   przewodniczący komisji 
120 tys. zł to koszt pokrycia  wynajmu  lodowiska  dla uczniów   trenujących  hokej na lodzie 
i  łyżwiarstwo    figurowe.  Rozumiem,  że    jest    to  większości    z  subwencji  oświatowej, 
natomiast    ta   duża kwota  wzięła    się z tego, że od września więcej dzieci    trenuje,   czy  z 
niedoszacowania ? 

Halina  Jasiel   Wydział  Edukacji 
Trochę    niedoszacowanie,  tzn.  zaplanowane    środki  na  wynajem    lodowiska  były    niższe, 
natomiast    ilość    godzin    na    tym  lodowisku  była    większa.  Kwota    ta    nie  obciąża 
bezpośrednio budżetu  miasta, są to środki z  subwencji. 

Patrycja  MlejnekGałęza   wiceprzewodnicząca  Komisji 
Podmiotowe  dotacje  dla   niepublicznej   oświaty – czy nie  jest   tak, że   ta   kwota   jest   co 
roku  zmniejszona? 

Katarzyna  Hall – Zastępca   Prezydenta Miasta 
Szkoły    niepubliczne    maja    obowiązek    planowania  liczby    uczniów    rok  naprzód. 
Najczęściej mocno przeszacowują  te  swoje  plany. Realna  kwota  wynika ze sprawozdań, co 
miesiąc  składanych  co  do liczby  uczniów. 

Halina  Jasiel   Wydział  Edukacji 
Mamy  obowiązek  płacić  na każdego  ucznia, nawet  gdy nie  był  ujęty  w planie. 

Katarzyna  Hall – Zastępca   Prezydenta Miasta 
Jeżeli   dyrektor nie zaplanował zarejestrowania szkoły,  to nie otrzymuje  ona  dotacji, przez 
pierwsze półrocze.
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Halina  Jasiel   Wydział  Edukacji 
Generalnie, szkoła  musi  złożyć  wniosek, aby być  ujęta  w planie  budżetowym następnego 
roku.    Interpretacja Ministerstw a  jest    taka,    iż    nieważne  jest,  że    szkoła   zgłosiła    np. 15 
uczniów, a ma  16tu . Musimy zapłacić  na  16tu  uczniów. 

Maria  Małkowska    członek  komisji 
Czyli z  ustawy  wynika,  że  bez  względu  ile  zaplanują,  to  muszą  dostać  tyle środków, ile 
jest   faktycznie  uczniów. 

Komisja    po    krótkich  dodatkowych    wyjaśnieniach,    nie  zgłaszając    uwag        do 
zaproponowanych zmian, przystąpiła  do głosowania. 

Opinia: 
Komisja, jednogłośnie    6 głosami za – pozytywnie  zaopiniowała  zmiany w  budżecie, 
zawarte  w druku nr 27 w  zakresie działania Komisji  (Opinia Nr 22/1/06) 

PUNKT   2 
Opiniowanie  projektu uchwały  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w 
sprawie  wprowadzenia  regulaminu  przyznawania  i  przekazywania  stypendiów 
na    wyrównywanie    szans  edukacyjnych  w  ramach  projektu  „  Stypendia  dla 
studentów zameldowanych w Gdańsku w  roku akademickim 2006/2007   druk 
nr 5 
 

Przedmiotowy    projekt  uchwały  omówił  Pan    Jerzy      Jasiński  –  Zastępca   Dyrektora 
Edukacji. Powiedział  między innymi: 
Prezydent  Miasta  Gdańska    złożył  wniosek    o    konkursie    na  składnie    wniosków  o 
dofinansowanie  projektów  w ramach  Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego.  Wniosek    ten    uzyskał    kwotę    140    tys.  zł.  Rada  Miasta      Gdańska    26 
września  2006  uchwaliła    regulamin  przyznawania    tych    stypendiów  dla    studentów 
zameldowanych w Gdańsku.  Tą uchwałą wnosimy o zmianę, wydłużeniu  terminu składania 
wniosków o przyznanie  tych stypendia, który   wg  nas   okazał   się   zbyt   krótki. Po drugie 
uwzględniamy  zmieniająca  się  sytuację  studentów. 

Piotr      Gierszewski    przewodniczący  Komisji  poprosił,  aby  dla  członków    Komisji 
przygotować   tekst  jednolity  w przedmiotowej  sprawie. 

Pan  Jerzy   Jasiński – Zastępca  Dyrektora  Edukacji  oświadczył, że taki  tekst  zostanie 
przygotowany. 

Komisja    nie    zgłosiła      uwag    do  zaprezentowanego    projektu    uchwały  i    bez  dyskusji 
przystąpiła  do  głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    6  głosami  za  –  pozytywnie    zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt  uchwały. (Opinia Nr 22/2/06)
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PUNKT  3 

Opiniowanie    projektu    uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LII/1781/06 
Rady Miasta Gdańska z  dni9a 29 czerwca 2006  roku, zmienionej Uchwałą Nr 
LIV/1885/06  Rady  Miasta  Gdańska  z  dnia    31  sierpnia  2006r.  w  sprawie 
przyjęcia „Regulaminu udzielania pomocy materialnej o  charakterze socjalnym 
dla    uczniów  zamieszkałych    na  terenie  Gminy  Miasta  Gdańska  w    roku 
szkolnym 2006/2007    druk nr 9 
 
Przedmiotowy    projekt  uchwały  omówił  Pan    Jerzy      Jasiński  –  Zastępca   Dyrektora 
Edukacji. Powiedział  między innymi: 
Stypendium przyznaje  się  na okres  10ciu miesięcy.  Od stycznia  do czerwca otrzymaliśmy 
dotacje  celową  na pomoc  materialną dla    naszych uczniów  w wysokości   197  tys. zł.   i 
planowaliśmy,  że    będzie  ona  proporcjonalnie  mniejsza,  ponieważ    do  końca      roku,  od 
września   zostają nam  cztery miesiące. Tymczasem Ministerstwo zrobiło nam niespodziankę 
i dotacja  na  ten  cel, na  cztery  miesiące  przyznana przez Ministerstwo  wynosi 298.663 zł, 
czyli o  100 tys. zł  więcej. W związku z tym,  wnosi się o zmianę , aby  całkowita  wysokość 
stypendium, przypadająca  na  jednego  ucznia     w roku szkolnym  2006/2007 wynosiła   390 
zł. z czego  kwota   250 zł  płatna  byłaby w  tym  roku , co  w  całości skonsumuje  kwotę 
298 tys.  i obejmie    to ok. 1200  uczniów. W przyszłym  roku  płatna  byłaby  kwota  140 zł. 

Komisja    nie    zgłosiła      uwag    do  zaprezentowanego    projektu    uchwały  i    bez  dyskusji 
przystąpiła  do  głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    6  głosami  za  –  pozytywnie    zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt  uchwały. (Opinia Nr 22/3/06) 

PUNKT  4 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie    ustanowienia  zobowiązania  w 
formie  weksla  In  blanco  wraz  z  deklaracją  wekslową  jako  zabezpieczenia 
prawidłowej  realizacji  Umowy  o  dofinansowaniu  projektu  „Stypendia  dla 
studentów  zameldowanych  w    Gdańsku    w  roku  akademickim  2006/2007”  , 
realizowanego  w  ramach  Działania  2.2  Zintegrowanego    Programu 
Operacyjnego Rozwoju   Regionalnego   „Wyrównywanie szans edukacyjnych 
poprzez  programy stypendialne”    druk nr 10 
 

Przedmiotowy    projekt  uchwały  omówił  Pan    Jerzy      Jasiński  –  Zastępca   Dyrektora 
Edukacji. Powiedział  między innymi: 
Jak  wcześniej  wspomniałem,  środki  na  stypendia  a  pochodzą  z  dotacji,  która    wynosi 
140.086,13  zł    i    taka    umowa zostaje    podpisana pomiędzy Prezydentem  a Wojewódzkim 
Urzędem Pracy, a że  środki te  zostaną wydatkowane  prawidłowo  potrzebna jest  gwarancja 
w postaci  weksa. 
Program  ten realizowany  jest  już   trzeci   rok, a po całkowitym  rozliczeniu weksel   zostaje 
zwrócony. 

Komisja    nie    zgłosiła      uwag    do  zaprezentowanego    projektu    uchwały  i    bez  dyskusji 
przystąpiła  do  głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    6  głosami  za  –  pozytywnie    zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt  uchwały. (Opinia Nr 22/4/06)
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PUNKT  5 

Opiniowanie  projektu    uchwały  w    sprawie  ustanowienia    zobowiązania  w 
formie  weksla  In  blanco  wraz  z  deklaracją  wekslową  jako  zabezpieczenia 
prawidłowej    realizacji  Umowy  o    dofinansowanie  projektu  „Stypendia    dla 
uczniów szkół ponad gimnazjalnych w Gdańsku w  roku szkolnym 2006/2007” 
realizowanego    w  ramach  Działania  2.2  Zintegrowanego    Programu 
Operacyjnego Rozwoju Regionalnego    „Wyrównywanie  szans  edukacyjnych 
poprzez programy stypendialne „   druk nr 11 
 

Przedmiotowy    projekt  uchwały  omówił  Pan    Jerzy      Jasiński  –  Zastępca   Dyrektora 
Edukacji. Powiedział  między innymi: 
Jest    kolejny  projekt    uchwały,    który  uzyskał    dofinansowanie. W    projekcie    tym    udział 
biorą  udział      uczniowie    szkół  ponadgimnazjalnych  ze wsi  i miasteczek    do    20    tysięcy, 
którzy    uczestniczą    do      gdańskich    szkół,  kończących    się    bezwzględnie    egzaminem 
maturalnym. Na  ten cel pozyskano   kwotę 718.631,12 zł m, co zapewnia stypendia  dla ok. 
5500    uczniów, w  kwocie  125    zł    miesięcznie.  Procedury  i    umowa   wymaga        zastawu 
wekslowego. 

Komisja    nie    zgłosiła      uwag    do  zaprezentowanego    projektu    uchwały  i    bez  dyskusji 
przystąpiła  do  głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    6  głosami  za  –  pozytywnie    zaopiniowała  przedmiotowy 
projekt  uchwały (Opinia Nr 22/5/06) 

PUNKT  6 
Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja 
 

Maria  Małkowska    członek  Komisji 
Większość    z  nas    nie  zna    ustawy    o  systemie  oświaty,  dlatego      dobrze    byłoby,  abyśmy 
otrzymali jej jednolity  tekst. 

Przewodniczący Komisji  poinformował, że   taka  ustawa  zostanie  dostarczona  członkom 
Komisji. 
 

Maria  Małkowska   członek komisji  zawnioskowała,  aby protokoły  z posiedzeń  Komisji 
były    krótkie, w    których    zawarte    będą    konkretne wypowiedzi    związane  z  omawianym 
tematem    i    ustalenia.  Jeśli    ktoś  chce,  aby    jego   wypowiedź   w  całości    znalazła    się   w 
protokole,  to musi  to  wyraźnie zaznaczyć, iż  jest  to wypowiedź  do  protokołu. 
Komisja przychyliła  się  do powyższego. 

Piotr     Gierszewski    przewodniczący  Komisji  zaapelował    do    członków    Komisji    o 
krótkie  i rzeczowe  wypowiedzi. . 
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Pani Teresa  Tyl    Zarząd  Oddziału  Związku Nauczycielstwa Polskiego 
Poprosiła    w  imieniu    obu    związków    zawodowych    aby    mogli  otrzymywać      druki 
projektów  uchwał  procedowanych na tej komisji. 

Po  krótkiej  dyskusji , Przewodniczący  Komisji stwierdził, że   jest w stanie  to  uwzględnić, 
jest  tylko  kwestia technicznego  doręczania – odbierania  tych  druków. 

Piotr Gierszewski – przewodniczący  Komisji 
Przedstawił  Panią     Teresa   Tyl,  poinformował,  że  porządki  obrad   Komisji,  a  tym  samym 
zapraszani  będą : 
•  Pani Bożena  Brauer – przedstawiciel NSSZ Solidarność 
•  Pani  Teresa Tyll   Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego 
•  oraz Prezesi  dwóch   Stowarzyszeń   Dyrektorów: Pan   Andrzej  Jachniak  i  Pan Dariusz 

Różycki.. 
z prawem  do zabrania  głosu. 

Komisja  ustaliła, że   swoje posiedzenia odbywać  będzie  raz  w miesiącu,  w środę   tydzień 
przed  sesją  Rady  o  godz. 15,00. 

Najbliższe  termin ustalono  na 13  grudnia  2006,  godz. 15,00 sala  003. 

Na  tym posiedzenie  zakończono    godz. 14,00 

Przewodniczący 
Komisji  Edukacji 

Piotr  Gierszewski 

Protokołowała: 

Bogusława Pieklik


